
SAKLISTE TIL FAU-MØTE VED VIKESÅ SKULE

Tysdag 18.01.2022 Klokka 19:30
Til stades: Svanhild, Marlen (trinn 6), Oddrun (trinn 7), Vibeke (trinn 5), Linn (trinn 9A), Hilde
(trinn 10a), Gunhild (trinn 2a), Gunnar (trinn 9b), Lilly (trinn 4), Brigt (trinn 10b) Siri (trinn 2b),
Gustav (trinn 1 og 8b), Guro S (trinn 8a), Guro V (trinn 3)

Sak nr Ansvar

01 Velkommen v/FAU leiar FAU

02 Informasjon om aktuelle saker
● Vedteke budsjett

○ møbler (pulter og stoler 8.-10.trinn, arbeidsrom og
fellesareal u.trinn) 420 000

○ Svømmebasseng 12 mill.
■ komme igang med planlegging i løpet av året.

Rekner ikkje med at det er ferdigstilt neste år.
Dusjer og garderober + gulv i gymsal er inkludert.

○ Uteområde 250 000 (+ 300 000 fra 2021)
■ skal ferdiggjøres i vinterferien
■ skal komme meir aktivitetsskapende ute for

resterande penger
○ SD-anlegg 400 000

■ håper det blir gjort noko med i løpet av året
○ Chromebooks 500 000 (totalt i kommunen)
○ MRL-stilling (oppretta 2021)

■ lagt inn fast i budsjettet vårt :)
■ unikt kor mange Vikeså skule har :)

● Aktuelt ifbm Korona
○ siste per dags dato: ved smitte i klassen vil utvalgte

grupper få med test heim (så langt lageret holder)
○ sender ikkje ut ny melding for kvar gong opplegget endres,

sender ut dei viktigaste beskjeder.
● Informasjon om tilsyn

○ 9a - elevane sitt skulemiljø
■ fant avvik, til saman 13 avvik som me skal arbeide

med. Rektor er fornøyd med avvika som kom. Dei
er forholdsvis enkle å gjera noko med, handler om
ordfeil i plan, ønskjer steg for steg oppskrift. Den
er offentleg og ligg ute på start forvalters nettsider.
Rektor meiner at avvika er avvik som rektor/skule
meiner dei vil fikse opp i innen 3 mnd.

● Elevundersøkelsen
○ tidligt november 2021
○ ser at det er lavere score nå i høst en det vi er vant med å

Rektor



ha. Vi har gått gjennom trinn for trinn og sett kva kan vi
gjøre her. Det går på oppfølging fra heimen, trivsel, miljø.
Rektor stille spørsmål om det er noko som kommer av
korona situasjonen, ein trend?

○ Går som sagt gjennom trinn for trinn og det som kjem igjen
for dei fleste er at elever synes det er vanskelig å ta ordet i
klasserommet fordi dei er redd for å bli ledd av osv.
Elevrådet har fått i utfordring å sjå på dette.

● SFO-undersøkelsen
○ er i gang. Alle på 1-4 har fått undersøkelsen. Ønsker at

ALLE foreldre svarer, sjølv om du går på SFO eller ikkje.

03 Ønske om informasjon frå FAU på foreldreinfo?
Meld inn ønsker om informasjon til rektor

FAU

04 ● Garderobe – kalde dusjer spesielt sjå guttane
o det er eit gjentakende problem. Hadde termografering på

røyra, av Oves rør. Alt er som det skal være. Lærere sender
melding til rektor ved kalde dusjer.

Rektor

05 ● Dato for skulestart neste skuleår
o er ikkje vedtatt enda
o 18 august: skulestart for elever
o 15,16,17: plandag
o høstferien uke 41
o vinterferie uke 9
o 17 og 18 november: plandag + skulemøte i Rogaland
o skoledag til og med 20 des
o oppstart 2 januar (ingen plandag)
o oppstart etter påske: 11 april
o mai: fri inneklemt dag 19 mai
o siste skuledag torsdag 22 juni

Fau er fornøyd :)

Rektor

06 ● Buss og Covid – elever bør få ha med venner på bussen
o på gult nivå får ikkje elevar følgje kverandre på buss heim.

dette er likt for hele Rogaland, og rektor kan ikkje overstyre
dette.

Rektor

07 ● Salg av mat på skulen (går imot gratis-prinsippet)
o dette var eit engangstilfelle for i år.
o skal det bli aktuelt igjen vil det bli via FAU sin godkjenning.

Rektor

08 ● Midler til endring av grusbanen (f.eks dele inn i tre mindre baner)
o må spille inn til budsjett for neste år. Ikkje noko som kan

fikses nå.
o en absolutt mulighet. Elevrådet må også for uttale seg.

Rektor

FAU- saker  (uten rektor)



09 ● Årsmøte

○ Valnemnd må på plass for å finna ny FAU-leiar

■ trenger ingen nemnd

■ Marlen tar ett år til som FAU leiar

○ Ønsker FAU ein foredragshaldar?

■ kan tenke oss ein foredragsholder

● har rektor nokon tankar

○ mobbeombudet

● Klassekontakter tenkjer over saken,

kommer med tips så fort som mulig

FAU

10 ● Saker til SU/SMU?
○ ingen saker

11 ● Foreldremøter våren 2021
○ Ønsker om tema på møtet?

■ kom med innspill til Marlen evt klassekontakter så
fort som mulig. Legge opp til diskusjon blant
foreldregruppa, evt hente inne politi/helse ol for å
ta opp enkelte tema.

○ Felles informasjon frå FAU på foreldremøta?
■

12 ● Informasjon frå FAU leiar
o Evaluering julefrokost

o har penger igjen kanskje en isfest - yoghurt en
morgen mai/juni? :)

o huske på til neste gang:
▪ veldig vellykket, elever var fornøyd, bidrog

positivt
▪ for lite havregrøt, mengde grøt må økes
▪ brød med frø gikk det lite av. populært

med superbrød.
▪ positivt med likt tilbud for allergikere som

for alle andre :)

Nytt FAU møte: mandag 7.3.22, kl 19.30
Årsmøte FAU: 3.5.22 eller 5.5.22 →her er alle foreldre og foresatte hjertelig velkommen :)

referant: Siri Gystøl Bue

mailto:sirigb@bjerkreimskular.no

